
Komisia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 
s majetkom vo vlastníctve Košického samosprávneho kraja 

 
 
 

Košice: 27.09.2011 
Číslo: 1561/2011-RU212/1639 
Vybavuje: Ing. Anna Schrötterová 

e-mail: anna.schrotterova@vucke.sk  
Telefón: 055/7268 322  
Fax: 055/7268 149 

 
 

ZÁPISNICA 
z 12. zasadnutia komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom vo vlastníctve Košického samosprávneho kraja 
konaného dňa 26.09.2011 

 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie 
Komisiu otvoril a viedol jej predseda. K navrhovanému programu neboli  žiadne pripomienky. 

 
Hlasovanie:  
Prítomní: 7  
Za: 7           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 
2.   Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2011 
O úprave informovala tajomníčka komisie. Výpadok dane z príjmov fyzických osôb na základe 
prognózy MF je vo výške 1 412 589 €.  
Komisia odporúča, aby poslanci boli na zastupiteľstve v októbri informovaní, či boli poukázané 
finančné prostriedky na účet KSK v zmysle platnej zmluvy s Vranovskou investičnou s.r.o. a na čo 
budú použité. 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 
 

 
Hlasovanie:  
Prítomní: 7  
Za: 7           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 
3. Zmluvy o nájme nebytových priestorov pre poskytovateľov zdravotnej starostlivosti – predĺženie 

doby nájmu 
Tajomníčka komisie informovala o predloženom materiáli. K bodu neboli žiadne pripomienky. 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 



 
 

Hlasovanie:  
Prítomní: 7  
Za: 7           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 
 

4. Plnenie uznesení  
Tajomníčka komisie informovala o 2 problematických uzneseniach: 

a) areál na Popradskej v Košiciach – do dnešného dňa nebol KSK doručený podpísaný 
Dodatok č. 4 a neboli na účet KSK pripísané dohodnuté finančné prostriedky vo výške 
303 000 €. Komisia navrhuje odstúpiť od zmluvy a vypísať za rovnakých podmienok novú 
OVS. 

b) areál na Poľskej ulici v Košiciach – tajomníčka informovala, že v zmysle platnej zmluvy 
mali byť dňa 16.9.2011 pripísané na účet KSK finančné prostriedky za predmet kúpy. Dňa 
12.9.2011 požiadala S.V.I.M. s.r.o. o predĺženie splatnosti KZ z dôvodu právnej istoty, to 
zn. do 31.10.2011 Miestna časť Košice – JUH prerokuje žiadosť S.V.I.M. s.r.o o odkúpenie 
časti pozemku Miestnej časti, za účelom zabezpečenia vstupnej cesty do areálu na Poľskej 
ulici. Komisia odporúča vyhotoviť dodatok k zmluve a predĺžiť splatnosť kúpnej ceny do 
31.10.2011. 

Hlasovanie:  
Prítomní: 7  
Za: 7           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 
5. Predaj pozemku v k.ú. Sečovce 

   K predloženému materiálu nemala komisia žiadne pripomienky a odporúča postupovať 
navrhovaným spôsobom. 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 
Hlasovanie:  
Prítomní: 7  
Za: 7           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 
6. Vyhodnotenie OVS: 

a) dom v SNV 

Do súťaže v riadnom termíne prišla 1 obálka, ktorú otvoril predseda komisie. Súťažný 
návrh zodpovedal stanovenému rozsahu a obsahoval všetky povinné prílohy. Komisia 
odporúča predaj pre Petra Tomašku a Martu Tomaškovú  za navrhovanú cenu 97 000  €. 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 

Hlasovanie:  
Prítomní: 7  
Za: 7           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 
 



b) chata na Bukovci 

Do súťaže v riadnom termíne prišli 2 obálky, ktoré otvoril predseda komisie. Súťažné 
návrhy zodpovedali stanovenému rozsahu a obsahovali všetky povinné prílohy. Komisia 
odporúča predaj pre záujemcu, ktorý ponúkol vyššiu kúpnu cenu, to zn. pre                            
Rastislava Mantiča a Líviu Mantičovú, ktorí ponúkli cenu 26 050 €. 

   Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 

Hlasovanie:  
Prítomní: 7  
Za: 7           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 
c) chata v Mikulášovej 

Do súťaže v riadnom termíne prišla 1 obálka, ktorú otvoril predseda komisie. Súťažný 
návrh zodpovedal stanovenému rozsahu a obsahoval všetky povinné prílohy. Komisia 
odporúča predaj pre Martu Pecuchovú za navrhovanú cenu  20 111 €. 

  Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
 

Hlasovanie:  
Prítomní: 7  
Za: 7           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 
d) pozemky v Rožňave 
Tajomníčka informovala komisiu, že v stanovenom termíne sa nik do súťaže neprihlásil. 
Komisia navrhuje vyhlásiť novú súťaž v jarných mesiacoch roku 2012. 

 
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 7  
Za: 7           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

 
7. Rôzne 

Do bodu Rôzne bol zaradený materiál pod názvom: Zámena pozemkov v katastrálnom území 
Stráňany v Michalovciach. 
O návrhu zámeny informovala tajomníčka komisie, ktorá poukázala na skutočnosť, že ide 
o pozemky susediace, o rovnakej výmere 215 m². KSK získa zámenou pozemky pod časťou 
telocvične a tenisových kurtov v správe SOŠ technickej v Michalovciach. Manželia Hartwichovci 
získajú pozemok pri svojom dome, mimo školy. Zámena bude bez finančného vyrovnania.  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
 
 
 



 
Hlasovanie:  
Prítomní: 7  
Za: 7           
Proti: 0        
Zdržal sa: 0 

8. Záver 
Predseda komisie sa poďakoval prítomným za účasť na rokovaní. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
...................................................... 

Ing. Anna Schrötterová 
tajomník komisie 

...................................................... 
Ing. Martin Pado 
predseda komisie 

 


